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Abstract (en)
The invention relates to a concrete shuttering, e.g. floor-border shuttering or joist shuttering, having a shuttering angle which exhibits a vertical profile
(2) and a horizontal profile (1) which can be laid on the upper surface (5, 7) of a load-bearing member (6, 8), and having a fastening device (9) for
fastening the shuttering angle on the load-bearing member. The invention consists in the fact that the fastening device (9, 26) exhibits a clamping
connection with two legs (10, 11, 26) which can be pressed in a frictionally locking manner, by means of a bracing device (17, 34), onto the two side
surfaces (19, 29) of the load-bearing member (6, 8). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Betonschalung, z.B. Deckenrandabschalung oder Unterzugschalung, mit einem Abschalwinkel, der ein Vertikalprofil (2)
und ein auf die obere Fläche (5, 7) eines Trägers (6, 8) auflegbares Horizontalprofil (1) aufweist und mit einer Befestigungsvorrichtung (9) für den
Abschalwinkel auf dem Träger. Sie besteht darin, daß die Befestigungsvorrichtung (9, 26) eine Klemmverbindung mit zwei Schenkeln (10, 11, 26)
aufweist, die durch eine Spannvorrichtung (17, 34) kraftschlüssig an die beiden Seitenflächen (19, 29) des Trägers (6, 8) anpreßbar sind. <IMAGE>
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